
Gosse Muller vertelt wat hij besproken heeft met Staatssecretaris van der Maat 
 
Isolatie: Van de isolatie uit 1986 is vrijwel niets meer over. Allerlei lekke ramen, 3 draaikiepramen die 
niet meer sluiten en een lek dakvlak. Ons huis is als enige in de straat van buiten geïsoleerd met een 
15 cm dik isolatiepakket over het dak. Het zuidelijke dakvlak is lek, zoals UV camerabeelden lieten 
zien.  
Extra isolatie: Lijkt me vrijwel onmogelijk, omdat deze jaren 30 woningen hierop niet zijn 
gefundeerd. Sinds de isolatie van 1986 hebben we 3 deuren welke klemmen in de kozijnen. 
Geluidshinder/ fijnstof; Mijn vrouw heeft al jaren veel last van tinnitus. Komt dat van de 
straaljagers? Ik denk het , maar kan het niet bewijzen. Ik heb sinds vorig jaar keelkanker. Komt dat 
door het fijnstof van de straaljagers? Ik denk het, maar kan het niet bewijzen. Ik heb een filter laten 
zien van mijn balansventilatiesysteem. Dit filter is gemonteerd op 31 januari j.l. Dit filter vertoont wat 
stof, maar is verder nog schoon na 2 maanden gebruik. In de reguliere situatie (als er wel gevlogen 
wordt) is dit inlaatfilter na 2 maanden zo zwart als roet. Komt dat door de straaljagers? Ik weet het 
wel zeker en is dus ook aantoonbaar. De balansventilatie unit heb ik in 2006 vervangen door een 
nieuwe; de prijs van dit systeem was indertijd €5530.00 en de reparatiekosten zijn intussen €760.00 
geweest.  
Schade: Vorig jaar had ik schade aan de nokvorsten . Heb dit doorgegeven, met datum en tijdstip van 
de vlucht. Schade officier heeft dit wel laten betalen, maar dit uit coulance overwegingen. Alsof ik de 
kluit ga belazeren om een paar dakpannen. Defensie zal nooit het boetekleed aantrekken, dat zie je 
ook bij de klachtenafhandelingen. Ik word daar kriebelig van. 
Geluidsbelasting: Uit mijn berekening blijkt dat we eigenlijk niet buiten kunnen verblijven, want we 
moeten binnen enkele seconden naar binnen vluchten bij een overkomend vliegtuig. Ik heb een zelf 
gemaakte tabel meegegeven. 
Verduurzamen: Ik zou graag zonnepanelen willen, maar dat durf ik niet aan omdat het dakvlak geluid 
lekt en ik  bang ben voor het extra gewicht. Spouwmuurisolatie heb ik intussen wel gekocht. 
Toekomst? Ik voorzie grote problemen. Dorpsbelang verzet zich met hand en tand tegen afbraak van 
woningen. Dat is ook steeds mijn opstelling geweest, maar mijn bezwaar is dat er veel wordt 
gesproken over woningen wel of niet afbreken, maar niet met de wensen van bewoners. Deze 
staatssecretaris is de enige die daar naar vroeg. Mijn mening kantelt. 
Krantenartikel: In de LC van omstreeks 9 maart las ik het volgende  citaat van de heer van der Maat 
“Hier en daar is er wat overlast, maar dat is in balans met de werkgelegenheid” Als goed VVD er had 
hij hier geen herinnering aan. 
Goede buren?: Bij extra overlast, bij b.v. Frisian Flag,  heb ik hier nog nooit een uniform gezien. Dat 
zou je van goede buren toch wel verwachten. Op de vliegbasis wordt miljoenen geïnvesteerd. Zal 
nodig zijn, maar de buren worden vooralsnog vergeten. 
Zorgplicht: De overheid heeft zorgplicht overeenkomstig artikel 21 van de Grondwet. Dat artikel is 
gericht op de bewoonbaarheid van het land en verbetering van het leefmilieu. Bij wie moet ik 
aankloppen voor de deze onbehoorlijke, onrechtmatige daden van defensie?  
 


